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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Házszabály 91 .§ . alapján kérdést kívánok feltenni Dr . Persányi Miklós miniszter úrnak,
melyre ülésen kívül, írásban várom Miniszter Úr válaszát . A kérdés címe : Milyen hosszú
távú programokban szerepel a Fertő-tavi nádas, és ott milyen elvek vannak
meghatározva?

szövege az alábbi :

Tisztelt Miniszter úr!

Fertő tavi Nádgazdaság Rt a Fertő-Hanság Nemzeti Parkhoz tartozó területeken
tevékenykedik . Az Rt privatizációjával kapcsolatban több kérdés is felvetődik, melyek
foglalkoztatják a helyben élőket s az elmúlt két évben a sajtón keresztül is követhetők
voltak.Ezért a helyzet minél tisztább kezelése érdekében kérdezem Miniszter Urat :
Milyen hosszú távú programokban szerepel a Fertő-tavi nádas, és ott milyen elvek vannak
meghatározva?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . 12.12 .

GmAggyaláa Hivatala

irományszám : K 1~6 p .

	

Írásbeli kérdés

Érkezett : 2005 DEC 14.

Tisztelt Elnök Asszony!
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